
 

Side 1 af 3 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 
Dato: 8. januar 2025 
Tidspunkt: kl. 17.00-20.00 
Mødeleder: Bestyrelsesformanden 

Deltagere:  
Forældre: Signe, Navid, Astrid, Sanne, Julian, Jane 
Medarbejdere: Marianne og Birgitte N. 

Ledelse: Anne Gitte og Anne Katrine 

Elevrepræsentanter: Lina Olesen, William Holck 

Afbud: Mie, Birgitte M. 

Dagsorden  

Er det til orientering (O), drøftelse (D) 
eller beslutning (B). 

Tid 

 

Referat/Noter 

Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Ansvarlig 

1. 

 

Nyt fra elevrådet 10 

min 

Fokus på hjælp til at styrke 

venskaberne/omgangstonen i frikvarterne. 
Opmærksomhed på gårdvagterne - evt. En 
gårdvagt på multibanen. 
 
Klasserne er kommet med forskellige ønsker 
til hvad de kunne tænke sig af ændringer. 
Klasserne snakker videre om ønskerne. 

 
Elevrådet arbejder også på en kasse med 
legesager og en inspirationsbog med hvad 
man kan lave i frikvartererne. 
 

Benjamin/ 

William 

2. Kildeskolens kernefortælling 

(D)  

30 
min 

En del af kommunikationsindsatsen 

 
Dialog og kvalificering af Kildeskolens 
kernefortælling. 
 

Katrine 

3. Proces vedr. navn til 

"Kildeskolens Børnehus" (D) 

 

15 
min 

Beslutning om processen: 
Forslag: Der laves en nettoliste/bruttoliste. 
Sendes ud i til både lokalområde, på skolen 
osv. Den endelige beslutning bliver taget i 
skolebestyrelsen. 

Katrine 

4. Pause - spisning 15 
min 

  

5.  Brobygning til 7. klasse 15 
min 
 

 Hvilke aftaler foreligger omkring 

brobygning i dag? 

 Hvordan ønsker vi 

bestyrelsessamarbejde med 

Byskovskolen fremadrettet? 

 

Den nuværende samarbejdsaftale er 

forældet - de beskrevne handlinger er 

ikke det som faktisk sker. 

 

Pt. Er der i uge 17 en uge hvor der er 

mulighed for at prøve de forskellige 

valgfag. 

 

Derudover er der planlagt at medarbejdere 

fra begge skoler kommer på kursus i PBL. 

 

Katrine 
 
 

Astrid 
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Ønske om at forældregruppen blev inviteret 

til møde tidligt i 5 kl. - kendskab til skolen, 

så man kan træffe beslutning på et oplyst 

grundlag. 

 

Udvalg som i samarbejde med nogle 

repræsentanter fra Byskovs bestyrelse kan 

arbejde videre med samarbejdsaftale. 

Skoleledelserne skal også være 

repræsenteret. Signe og Astrid er 

repræsentanter. 

 

 

 

6. Forsøgsordning med 

skolemad (B) 

15 

min 

Ønsker bestyrelsen at Kildeskolen anmoder 

om deltagelse i den nationale forsøgsordning 

med skolemad? 

 

Hvis det er en god ordning hvor der følger 

ressourcer med og er god kvalitet mad kunne 

der godt være stemning for at afprøve det. 

 

Pris kontra kvalitet er også en overvejelse. 

 

Beslutning: Katrine tager med til udvalget, at 

bestyrelsen er interesseret afhængigt af 

hvilke tilbud der kommer i spil. 

 

Katrine 

7. Princip for arbejdets fordeling 
mellem personale (B) 

 

10 
min 

Præsentation af udkast til revideret princip. 
Vedtaget med mindre ændringer. 

 

Katrine 

8. Møde med konstitueret 
skolecenterchef 
 

 
 

10 
min 

Bestyrelsesformænd er inviteret til et 1:1 
møde med den konstituerede centerchef.  
Hvilke vigtigste pointer skal præsenteres fra 

Kildeskolen? 
 
Astrid skriver hvilke punkter der prioriteres 
at bringe op til samtalen. 
 

Astrid 

9. Gennemgang af årshjul 
 

15 
min 

Gennemgang af årshjul og planlagte temaer 
for resten af skoleåret 

Astrid 

10 Orienteringer (O) 
Bilag: 
 Informationsbrev om 

folkeskolens kvalitetsprogram 

 Tidslinje for udvalgte 

initiativer 
 

10 
min 

Implementeringen af Folkeskolens 
kvalitetsprogram (bilag) 
 
 

 

Debat om karakterer i 6. kl. Og om lektier 
tages op senere. 

Ledelsen 
Formand 
Øvrige 

11 Eventuelt 
 

10 
min 

 
Henvendelse omkring valgfagene kunne ligge 

på en anden ugedag end tirsdag, hvor der 
også er mange aktiviteter i idrætsforeningen. 
 
Skolefotografering: henvendelse omkring at 
den praktiske del omkring bestilling, betaling 
m.v. Det har været ret usmidigt. 
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Gode billeder. 
 
Vi har rigtig gode matematikresultater i 6. kl. 

men vores tidligere 6. kl. ligger under middel 
og Katrine skal på det politiske udvalg 
redegøre for vores tiltag på læsning. 
 
 

 

 

 

Årshjul 2024/2025 

Februar Status budget  

Kommende forældremøder  

Drøftelse af princip for Forældremøder  

Princip for åben skole – lokale samarbejder 

Marts Medarbejdernes arbejdsmiljø (APV) 

Markedsdag 2025 

Kvalitet i Børnehaven 

Evaluering af forældremøder 

April Kildeskolen på Børnefestivalen 

Drøftelse af princip for kommunikation mellem skole/hjem  

Maj Elevtrivsel  

Input til årsberetning 

Juni Kommende skoleår - skemaer, klasseteams, aktiviteter 

Herunder ændringer og nye krav jf. kvalitetsprogrammet 

Input til årshjul 

Status budget 

 

 


